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Készült: Milota község Önkormányzata Képviselőtestülete 2014.december 9-én tartott 

közmeghallgatásáról. 

 

A közmeghallgatás helye: Milota község Önkormányzata tanácsterem 

 

Jelen vannak: Bunna Istvánné polgármester, 

Nagy Katalin alpolgármester, 

  Dani Sándor, 

  Nagyné Horváth Erzsébet, 

  Rétfalviné Kondor Erika  képviselők, 

  Simon Blanka jegyző megbízásából és képviseletében: Tóth Lászlóné pénzügyi 

  főtanácsos 

 

Meghívottként jelen van: Lukács Sándor Béla Milota község Roma Nemzetiségi Önkormányzat 

elnöke 

 

 

Bunna Istvánné polgármester köszönti a megjelenteket. Elmondja, hogy Magyarország helyi 

önkormányzatairól szóló 2011.évi CLXXXIX.törvény 54. §-a értelmében a képviselőtestületnek 

évente legalább egy alkalommal előre meghirdetett közmeghallgatást kell tartani, melyen a helyi 

lakosság és a helyben érdekelt szervezetek képviselői a helyi közügyeket érintő kérdéseket és 

javaslatot tehetnek. Az elhangzott javaslatra, kérdésre a közmeghallgatáson vagy legkésőbb 

tizenöt napon belül választ kell adni.  

A képviselőtestület az 57/2014. (XI. 20.) KT.határozatával döntött a közmeghallgatás 

időpontjáról és helyéről, mely a helyben szokásos módon (hirdetőtáblákon történő közzététellel 

és hangos bemondás útján) kihirdetésre került. 

 

 

A lakosság részéről az alábbi személyek jelentek meg a közmeghallgatáson: 

 

Bartha Gusztávné milotai lakos elmondja, hogy elég sok kóbor kutya van az utcákon, elsősorban 

a Rákóczi utcában lehet velük találkozni. Jó lenne tenni valamit, hiszen meg is támadhatják a 

járókelőket, ő mint postai kézbesítő nap, mint nap szembesül ezzel a problémával. Vannak házak, 

ahol kerítés sincs, és nincsenek a kutyák megkötve. 

 

Bunna Istvánné polgármester elmondja, hogy amit az önkormányzat tud, megtesz a kóbor kutyák 

ügyében, de sajnos - és azt kell mondani, hogy főleg a Rákóczi utcai kutyatartó gazdáknak - 

szinte hiába küld ki az önkormányzat felszólításokat, nem igazán van hatása. Ennek ellenére 

természetesen az önkormányzat a bejelentéseket kivizsgálja. 

 

 

Fekete Sándor milotai lakos gratulál a polgármesternek megválasztásához. Mint a polgárőrség 

volt vezetője elmondja, hogy a polgárőrség kapott a Megyei Főügyészségtől egy felhívást. Ezt a 



levelet az elmúlt napokban megmutatta a polgármesternek. Kéri, hogy a testület tárgyaljon arról, 

hogy szükséges-e a polgárőrség a településen. Amennyiben a testület úgy foglal állást, hogy 

továbbra is működjön a polgárőrség, vállalja a vezetését, de a működéshez pénz szükséges. A 

polgárőrség 2011-ig működött a településen. Akkor az előző polgármester azt mondta, hogy a 

szervezet tovább abban a formában nem működhet. Úgy tudja a képviselőtestület foglalkozott is 

akkor a polgárőrség működésével.  

 

Bunna Istvánné polgármester felolvasta a képviselőtestületnek a polgárőrség részére a Megyei 

Főügyészségtől érkezett levelet. Véleménye szerint, amennyiben a képviselőtestület úgy foglalt 

korábban állást, hogy nem tartja szükségesnek a polgárőrség további működését, mert nem tudja 

anyagilag támogatni, akkor a megszüntetésről a polgárőrség vezetőjének, mint a polgárőrség 

képviselőjének kellett gondoskodni. 

 

 

Bunna Istvánné polgármester tájékoztatja a jelenlévőket a következőkről: 

 

A falu karácsonyfájára az iskolás gyermekek is készítenek díszeket.  

 

A szociális célú tűzifa támogatás iránti kérelmeket folyamatosan be lehet nyújtani, erre 

vonatkozóan hirdetés lesz a holnapi nap folyamán a lakosság részére, hogy a kérelem 

nyomtatványok a hivatalban beszerezhetők.  

A benyújtott kérelmekről a képviselőtestület dönt majd a helyi rendeletben és a BM rendeletben 

foglaltak figyelembevételével. 

 

A tűzifa egy része már megérkezett, amely a volt tsz-telep udvarán van lepakolva. Remélhetőleg 

hamarosan az egész mennyiség megérkezik. 

 

 

Lukács Sándor Béla a roma nemzetiségi önkormányzat elnöke véleménye szerint minden 

családnak adni kell tűzifát. Vannak olyan házak a faluban, ahol több roma család él együtt, sok 

gyerekkel. Ezt is figyelembe kell venni a döntésnél. Elmondja, hogy kb 40 roma család maradna 

ki a támogatásból, ha házanként lenne megállapítva a szociális célú tűzifa támogatás. 

 

Nagy Katalin alpolgármester elmondja, hogy a lakásfenntartási támogatást is csak egy személy 

igényelheti egy lakás után. 

 

 

Tóth Lászlóné pénzügyi főtanácsos tájékoztatja a képviselőtestületet, hogy a Magyar 

Államkincstár felé el kell számolni a támogatás felhasználásával az önkormányzatnak, és a 

Kincstár a támogatás felhasználásának jogszerűségét ellenőrizheti, tehát a vonatkozó 

jogszabályok figyelembevételével kell dönteni a támogatás felhasználásáról. 

 

 

Más nem jelent meg a közmeghallgatáson, ezért a polgármester megköszönte a részvételt és a 

közmeghallgatást bezárta. 

 

 



K. m. f. 

 

 

       Simon Blanka jegyző megbízásából: 

 

 

 

Bunna Istvánné      Tóth Lászlóné 

polgármester       pénzügyi főtanácsos 

 

 

    
 


